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ZAHÁJENÍ 

J. Sláma zahájil mimořádné zasedání přes MS Team a uvedl, že mimořádná schůze byla svolána  

na žádost osmi členských univerzit a v souladu s ustanovením čl. 23 odst. 4 Organizačního řádu SK 

RVŠ. 

 

1. SCHVÁLENÍ PROGRAMU MIMOŘÁDNÉ SCHŮZE 

J. Sláma představil program mimořádné schůze se dvěma body, včetně hlavního tématu,  

a to nominace člena výběrové komise na předsedu NAÚ. 

Program: 

1. Schválení programu mimořádné schůze 

2. Nominace člena výběrové komise na předsedu NAÚ 

 

Usnesení č. 1: SK RVŠ schvaluje program mimořádné schůze. 

PRO: 23 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

 

2. NOMINACE ČLENA VÝBEROVÉ KOMISE NA PŘEDSEDU NAÚ 

J. Sláma představil samotnou funkci člena výběrové komise. Předseda NAÚ je vybrán na základě 

výběrového řízení pětičlennou výběrovou komisí. Ta prochází všechny přihlášené kandidáty, seřadí 

je a první tři doporučí ministrovi, který si vybere předsedu podle své vůle. SK RVŠ má ve zmíněné 

komisi jednoho zástupce, který bude v rámci mimořádné schůze delegován. Kandidovat bylo možné 

prostřednictvím e-mailu, který byl rozeslán na všechny členy SK RVŠ. 

M. Farník, byť jako jediný kandidát, uvedl důvody, proč by se chtěl stát členem výběrové komise  

na předsedu NAÚ. Hlavní výhodou je jeho tří letá zkušenost ve funkci člena Rady NAÚ, která 

v kombinaci s jeho temperamentem a asertivností, z něho dělá, dle jeho názoru, ideálního 

kandidáta. 

Deklaroval, že je otevřen i následné, detailnější diskusi o kritériích a preferencích na předsedu NAÚ 

od SK RVŠ tak, aby při výběru kandidátů na předsedu NAÚ, reflektoval názor SK RVŠ. A chce být 

maximálně transparentní pro SK RVŠ, v rámci této pozice. 

Dodal, že ideální kandidát na předsedu NAÚ by měl být prostudentský, otevřený názorům 

studentských členů Rady NAÚ či SK RVŠ, komu záleží na zajišťování kvality, kdo při diskuzích vnímá 

studenty jako partnery a kdo se vyzná v oboru. 

D. Solak se zeptal, jaký vztah M. Farník očekává mezi novým předsedou NAÚ a kanceláří NAÚ, 

zejména vzhledem k nedostatkům současné kanceláře NAÚ. M. Farník uvedl, že má dojem, že ředitel 

kanceláře je vybírán separátně a předseda nemá na jeho zvolení žádný vliv. K některým změnám ve 

vedení kanceláře NAÚ by mělo dojít. M. Farník vidí potenciál v některých zaměstnancích a dodává, 

že nový předseda by měl být dobrým manažerem a kancelář by si měl umět koordinovat. 

 



 

T. Marková se zeptala, co je pro M. Farníka nejdůležitější, aby měl nový předseda NAÚ, z pohledu 

studentů. M. Farník odpověděl, že nový předseda musí být dobrý manažer a nebát se prosadit svůj 

názor. Nový předseda by měl mít také jasnou vizi. Ta nemusí být vždy v souladu se SK RVŠ, ale 

předseda by si ji měl dokázat obhájit. Měl by mít také vztah ke studentské reprezentaci a 

spolupracovat se studentským členem Rady NAÚ. A jako poslední je důležité, aby řešil standardy, 

jako např. větší diference mezi akademickými a profesními studijními programy, prosazování 

mobility window, internacionalizace. NAÚ by zároveň neměla být tolik konzervativní a umožnit 

krátké studijní programy. Také by měla podporovat studentské hodnotitele, větší odměňování, či 

návštěvy na hodnocených institucích. 

J. Sláma vyzval členy SK RVŠ o hlasování prostřednictvím online formuláře. 

 

Usnesení č. 2: SK RVŠ nominuje do výběrové komise na předsedu NAÚ Ing. Michala Farníka 

PRO: 20 PROTI: 1 ZDRŽEL SE: 0 

NEHLASOVALI: 2 (Technické potíže) 

 

Zapsal:   Bc. Martin Kratochvíl 

Za správnost:  Ing. Jakub Sláma, předseda 

Mgr. et. Mgr. Tereza Marková, první místopředsedkyně 

Bc. Adam Heger, druhý místopředseda 


